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KOMMLINFULLMAKTIGE Interpellation
2023-ll-27

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson om planering
för gated communities i Täby

I en uppmärksammad tidningsartikel nyligen har KSO i Staffanstorp Christian Sonesson
intervjuats om kommunens planering för uppförandet av gated communities.
Staffanstorp har tidigare i ett flertal frågor legat iframkant när det gäller politiska
initiativ och nu alltså även i detta fall.

Det är sorgligt att sådana områden ska behövas men eftersom en mycket ogenomtänkt
migrationspolitik har förts idecennier ivårt land så måste dessa alternativ övervägas,
Säkerhet är något som alla inflyttare i kommunen behöver förhålla sig till.

Vi tror att uppförandet av några gated communities kan vara lämpligt iTäby. Då
förslagsvis som radhus. Det kan komma att bli mycket populärt även om rådande stiltje
på bostadsmarknaden skulle hålla i sig.

Vi tänker oss inte att byggnationen skulle ske i kommunens regi utan att inbjudna
byggföretag skulle få möjlighet att visa sitt intresse och att kommunen sedan skulle
upplåta mark alternativt möjli9göra för någon annan att göra det.

Frågan.blir alltså: Kan du tänka dig, Erik Andersson, att aktivt väga in möjligheter
för gated communities i kommunens planarbete?

Steven


